

De: Spiriteco info@spiriteco.org
Objet: ERRATA CORRIGE Spiriteco Newsletter - April 2022
Date: 14 avril 2022 à 09:03
À: raymonde.derouard@orange.fr

S



Newsletter

April 2022



"Create opportunities for every scout and guide to define and develop

their personal spiritual path.”

(en français plus bas dans le texte)

WE NEED YOU!!!

Dear Spiriteco friends,

The year has started with a General Assembly.

Since then, war has broken out in Ukraine.

All the guides, and scouts have mobilized to provide material support to the refugees.

As Spiriteco, we also want to contribute to our measure, and we want to provide our young people with moral support, to help them express their feelings and their fears in the face of this situation.

In connection with the European Committees of WAGGGS and WOSM, we are developing a game to allow them to take a step back from this situation and express their feelings.

It will be available very soon.

During the General Assembly (perhaps you were present or heard about it?), and we have prepared an ambitious plan for the months to come!

First of all, write in your agenda: “the 4th and 5th of June, I’m participating to the Spiriteco Programme Meeting in Brussels”! An opportunity to see our friends once again in real life, prepare activities, discuss about our future, play and have fun, but also

work and have fun!

What are we going to do in 2022?

We are going to continue expanding our network, organise trainings for leaders and adults (hopefully in-person meetings will be possible again in 2022), activities for the participants, and of course continue sharing best practices.

And of course, this is only possible when YOU help us!

Here are the activities we want to do this year, and where you can help:

Croatian National Jamboree 2022



What?

This summer, Croatia organises its 11th national Jamboree, Spiriteco will be present, with activities for the participants. We already have lots of

The Academy



What?

Once again, we are planning on participating the The Academy, and prepare workshops/activities for all participants

When?

The Academy 2022 will normally be in November 2022 in

Other activities 2022- 2024



We are definitely planning to be part of the coming International events, Jamborees in 2023 and 2027, The next Roverway, the next

experience with such events, so you won't start from a blank page!

[More info](#)

When?

The Jamboree has a programme from the 26th of July till the 3th of August 2022, but you'll need to be present a bit earlier/later for the preparations/breakdown (to be confirmed)

We need you!

We are looking for volunteers to prepare and deliver the activities for the participants!

Quarterly test meeting



LIUUUAAA

We need you!

We are looking for volunteers to take the responsibility of the Spiriteco workshops during the Academy!

The Database



What?

We also want to finalise The Database, an online database of activities, with a search engine, gathering practical activities, best practices and "theoretical" background! This is a project that has been started long ago, but never finalised.

European Jamboree,

...

When we have concrete information about those, we'll send a new call for volunteers, be sure to check our next newsletters!

e-Learning modules



What?

We hope to be able to organise a new Signifo training session in 2023, but in the meantime, we would like to transpose the many training modules that we already have into online modules, that will be accessible to a wider community around the world.

When?



What?

We plan to host a “One Hour Online Meeting” once every 3 months, where we’ll present, test, and discuss an activity that can then be added to our Database.

When?

We want to host the first meeting in May!

We need you!

We are looking for volunteers to help prepare and host these meetings

When?

We would like The Database to be operational by the end of 2022!

We need you!

We are looking for

- **volunteers to help gather and sort activities,**
- **volunteers with a technical background to make a searchable database accessible on our website**
- **a volunteer to pilot the project**

We would like to be able to publish a first module in August!

We need you!

We are looking for volunteers to help prepare the online modules, so when you have experience with e-Learning, this is a job for you!

Nous avons besoin de toi !!!!

Chère amie et ami de Spiriteco,

La nouvelle année de Spiriteco a commencé avec l’Assemblée Générale.

Depuis, la guerre s’est déclarée en Ukraine.

L’ensemble des guides, éclaireuses, scouts, et éclaireurs se sont mobilisés pour apporter un soutien matériel aux réfugiés.

En tant que Spiriteco, nous voulons également contribuer à notre mesure, et nous voulons apporter à nos jeunes un soutien moral, pour les aider à exprimer leurs sentiments et leurs craintes face à cette situation.

En lien avec les Comités Européens de l'AMGE et de l'OMMS, nous sommes en train d'élaborer un jeu pour leur permettre de prendre du recul par rapport à cette situation et exprimer leur ressenti. Il sera très prochainement disponible.

Pendant l'Assemblée Générale (peut-être étiez-vous présent ou en avez entendu parler) nous avons préparé un plan ambitieux pour les mois à venir.

En premier, note dans ton agenda « les 4 et 5 juin 2022, je participe à la rencontre pour le programme de Spiriteco à Bruxelles ! »

Une opportunité pour retrouver nos amis en « vrai », préparer des activités, discuter de notre avenir, s'amuser tout en ayant le plaisir d'être ensemble.

Qu'allons-nous faire en 2022 ?

Nous allons poursuivre notre travail, organiser des formations pour les leaders et les adultes (en présentiel espérons-le si la situation le permet), des activités pour les participants et bien sûr un échange de bonnes pratiques.

Mais tout ceci, bien sûr n'est possible que si TU nous aides !

Voici les activités prévues cette année et voici, comment tu peux nous aider :

Jamboree national de Croatie

C'est ?

Cet été la Croatie organise son 11ème Jamboree national, Spiriteco sera présent avec des activités pour les participants. Nous avons une bonne expérience dans ce domaine, avec l'animation de nombreux événements aussi vous ne commencerez pas à partir de rien !

Plus d'infos sur :

<https://smotra2022.scouts.hr/international/>

Quand ?

Le jamboree aura lieu du 26 juillet au 3 aout 2022, cependant tu devras être présent une peu avant et après pour la préparation et le rangement (à confirmer)

Nous avons besoin de toi !

Nous recherchons des volontaires pour animer les activités pour les participants !

Autres activités

Nous avons planifié de participer aux événements internationaux, Jamboree en 2023 et 2027, les prochain Roverway, Jamboree Européen...

Quand nous aurons plus d'information sur ces événements, nous vous tiendrons informés, et ferons appel à des volontaires. Pour être sûr d'être présents, ne ratez pas nos prochaines news letter.

e-learning modules

C'est ?

Nous espérons pouvoir organiser une nouvelle session de formation Signifo en 2023, mais en attendant, nous aimerions mettre en ligne les modules que nous avons déjà réalisés, afin qu'ils soient accessibles par tous partout dans le monde.

Quand ?

Nous aimerions publier le premier module en août !

Nous avons besoin de toi !

Nous recherchons des volontaires pour préparer les modules à mettre en ligne, aussi si tu as une expérience en e-learning, le « job » est pour toi !

The Academy

C'est ?

De nouveau nous avons projeté de participer The Academy et de préparer des ateliers et des activités pour les participants.

Quand ?

The Academy doit avoir lieu normalement en novembre 2022 en Lituanie.

Nous avons besoin de toi !

Nous cherchons des volontaires pour prendre la responsabilité des ateliers pendant la durée de The Academy !

Réunion trimestrielle

C'est ?

Nous allons planifier « Une heure de réunion en ligne » tous les 3 mois dans laquelle nous présenterons des animations et organiserons des discussions sur des activités qui pourront être ajoutées à la base de données.

Quand ?

Nous voulons planifier la première réunion en mai !

Nous avons besoin de toi !

Nous recherchons des volontaires pour préparer et accueillir ces réunions.

La Base de données

C'est ?

Nous voulons mettre en place La Base de données, une base de données d'activités en ligne, avec un moteur de recherche pour retrouver facilement des activités, des bonnes pratiques, des connaissances de base. Ce projet est déjà bien élaboré mais n'a jamais été finalisé.

Quand ?

Nous aimerions que la Base de données soit opérationnelle pour la fin 2022 !

Nous avons besoin de toi !

Nous recherchons

- *Des volontaires pour aider à rassembler et trier les différentes activités*
- *Des volontaires avec des connaissances techniques pour mettre en place la base de données avec son moteur de recherche sur notre site.*
- *Un volontaire pour piloter le projet*

Copyright © 2022 Spiriteco, All rights reserved.

You are receiving this email because you opted in via our website.

Our mailing address is:

Spiriteco
Rue de Treves 61a
Luxembourg 2630
Luxembourg

Add us to your address book

Want to change how you receive these emails?

You can update your preferences or unsubscribe from this list.

